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M Ø D E R E F E R A T  
 
 

 
Møde den: 22.10.2024  
Kl.: 16.00-18.00  
Sted: Mødelokale 2  
 
Emne: Bestyrelsesmøde  

 

HØJE-TAASTRUP GYMNASIUM 
 
 
  

Frøgaard Allé 2 

2630 Taastrup 

Tlf. 33 96 40 50 

Fax 43 52 33 51 

E-mail htg@htg.dk 

www.htg.dk 

 

 

 
 
 
 
 
 
  

Dato: 31.10.2024 

Sagsnr.:  

Arkiv:  

 

Sagsbeh.: ID/RC 

 

 

Deltagere: Michael Christiansen, Byrådsmedlem Melis Aydin, Lektor Trine Schiott, lektor Morten Sørensen, 
elevrepræsentanter Marius Buch Holtze og Sigrid Prien Gregersen. 
 
Sekretariatsfunktion: Rektor Ida Diemar, vicerektor Inge Reich, økonomichef Hanne Linnet og sekretariatsleder 
René Christensen.  
 
Afbud: Susanne Sørensen, Casper Madsen 
 

1. Dagsorden: Godkendelse af referat 13.6.2024 
2. Velkommen til nyt bestyrelsesmedlem Michael Christiansen samt præsentationsrunde. 
3. Meddelelser fra formand Susanne (bilag 1) 
4. Meddelelser fra rektor Ida  

a. Nye samarbejdspartnere 
b. Skriftlighedsprojekt 
c. Socialfondsansøgning  
d. HF-ansøgning  
e. Politikerbesøg  
f. Kapacitet på stx og hf 

5. Meddelelser fra elevrepræsentanter, Sigrid og Marius  
6. Udspillet til de nye ungdomsuddannelser: I kan danne jer et overblik over den nye 

ungdomsuddannelse her: Få overblikket over regeringens reform af uddannelsesområdet | Indland | 
DR og ønsker man at dykke dybere kan det gøres her: Stort set alle unge skal have adgang til 
gymnasiet: Regeringen vil oprette nyt erhvervs- og professionsrettet gymnasium | Børne– og 
Undervisningsministeriet (uvm.dk) Men jeg vil bede jer om at kigge på faktaark 3 og 5. Punktet består 
af en kort introduktion ved Ida, der derefter lægger op til en drøftelse af, hvordan bestyrelsen kan 
bidrage til perspektiver på skolens strategiske arbejde med at gøre HTG klar til det nye 
ungdomsuddannelseslandskab.  
 

 

 

 

https://www.dr.dk/nyheder/indland/faa-overblikket-over-regeringens-reform-af-uddannelsesomraadet
https://www.dr.dk/nyheder/indland/faa-overblikket-over-regeringens-reform-af-uddannelsesomraadet
https://www.uvm.dk/aktuelt/nyheder/uvm/2024/okt/241008-stort-set-alle-unge-skal-have-adgang-til-gymnasiet
https://www.uvm.dk/aktuelt/nyheder/uvm/2024/okt/241008-stort-set-alle-unge-skal-have-adgang-til-gymnasiet
https://www.uvm.dk/aktuelt/nyheder/uvm/2024/okt/241008-stort-set-alle-unge-skal-have-adgang-til-gymnasiet
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7. Økonomi: 
a. Investeringsrammer for 2025 
b. Ladestander til El-biler på P-pladsen 
c. Finansiel Leasingsaftale til solceller er afsluttet 
d. Estimat for 2024 (bilag eftersendes) 
e. Orientering om de forventede økonomiske effekter af FFL 2025  

8. Evt.  
 
 
Ad. 1. Bestyrelsen godkendte og underskrev referatet fra d. 13.6.2024.  
 
Ad. 2. Bestyrelsen præsenterede sig for Michael, som er udpeget af Dansk Industri. Han fortalte, at han er 
uddannet jurist og arbejder til daglig for Schneider Electric. Han kommer oprindeligt fra Vestegnen og har 
taget sin studentereksamen på Avedøre Gymnasium.  
 
Ad. 3. På vegne af Susanne fortalte Ida om henvendelsen om Idas studentertale, der er rundsendt som bilag. 
Susanne har svaret på bestyrelsens vegne. Henvendelsen er også behandlet i Samarbejdsudvalget, og 
personalet bakker op om Idas tale.    
 
Ad. 4. Ida fortalte om vores forskellige samarbejder og projekter. Vores skriftlighedsprojekt omfatter 

samarbejde med skoler i Norge, Estland, Letland og Finland. 

Vi har søgt og fået midler til et stort projekt om inkluderende læringsmiljøer gennem 

Socialfonden/Erhvervsstyrelsen i samarbejde med Ørestad.  

Vi har haft besøg af Undervisningsminister Mattias Tesfaye to gange. I første omgang for at stille elevernes 

spørgsmål til den nye ungdomsuddannelsesreform. Herefter kom han i forbindelse med DR, der ønskede at 

skrive et indslag til dr.dk.  

Kapacitet på HF er hævet fra 56 til 89 elever.  

Vi har ansøgt A.P. Møller Fonden om tilskud til vores Trivselssti. Vi regner med svar inden udgangen af 2024.  

Ad. 5. Sigrid fortalte om eleverne skraldeindsamling. Marius fortalte om bogklubben og et brobyggerprojekt.  
 
Ad. 6. Ida fortalte om det nye udspil på Ungdomsuddannelsesområdet, idet hun henviste til de vedlagte links. 
Der var i bestyrelsen enighed om at HTG skal forblive en selvstændig uddannelsesinstitution.  
 
Ad. 7.  Hanne fortalte om vores investeringsramme for 2025.  Vores ramme er sat op pga. renovering af 
bygningen, og det er godkendt af Undervisningsministeriet. Michael spurgte om der er et 
bæredygtighedsprincip i forbindelse med renoveringen af bygningen. Hanne oplyste, at det er overvejelser, vi 
altid gør i forbindelse med renovering. 
  
Der er opsat en ladestander på p-pladsen. Hanne fortalte om den finansielle leasingaftale, vi har i forbindelse 
med vores solceller. Sådan type aftale er ikke tilladt, derfor har vi i stedet købte solcellerne. Estimatet for 2024 
er på ca. 200.000 kr. Vores målsætning er at vi kommer så tæt på nul som muligt. Hanne fortalte om de 
økonomiske effekter i det nye finanslovsforslag. Alt i alt, betyder det nye forslag ikke store økonomiske 
udfordringer for os.  
  
Ad. 8. Trine foreslog, at der er et fast punkt på dagsorden med som hedder ”meddelelser fra lærerne”. Det 
synes alle var en god ide. Næste bestyrelsesmøde er 10. december 2024. 


